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Vlaams Sportinfrastructuurplan  -  Niet-gerealiseerd project Tienen

Uit het antwoord op mijn schriftelijke vraag nr. 429 van 28 maart 2018 kon ik afleiden 
dat de administratie van de minister intussen de situatie van de stad Tienen en de 
redenen voor het niet betalen van de contractueel voorziene boete voor het niet 
realiseren van projecten in het kader van het Vlaams Sportinfrastructuurplan heeft 
onderzocht, en een voorstel om dit recht te zetten aan de stad Tienen heeft 
overgemaakt. 

Mag dit dossier eindelijk als afgehandeld beschouwd worden?

Zo ja, welk voorstel is er door Sport Vlaanderen aan de stad Tienen gedaan en op welke 
manier heeft de stad Tienen daaraan gevolg gegeven?

Zo neen, wat is de oorzaak voor het niet afronden van dit aanslepende dossier?



PHILIPPE MUYTERS
VLAAMS MINISTER VAN WERK, ECONOMIE, INNOVATIE EN SPORT

ANTWOORD 
op vraag nr. 107 van 13 december 2018
van BERT MOYAERS

Het dossier m.b.t het niet-gerealiseerde kunstgrasveldproject te Tienen is afgehandeld. 
Op mijn vraag heeft Sport Vlaanderen samen met de stad Tienen een 
dadingovereenkomst uitgewerkt, gelijkaardig aan die van Brasschaat, waarbij de stad 
Tienen enerzijds een vergoeding van 15.000 euro betaalt aan de Vlaamse Gemeenschap 
en anderzijds een bedrag van 85.000 euro investeert in gemeentelijke 
sportinfrastructuur. 
Het akkoord over deze regeling werd bereikt op 6 juli 2018 en op 11 juli 2018 heeft de 
stad Tienen de schadevergoeding van 15.000 euro betaald aan de Vlaamse 
Gemeenschap.


